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Skolebestyrelsens
medlemmer:

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson,
Niels Egebjerg, Maria Jakobsen, Pia Larsen, Rune Barslund, Mathias Agtbøl, Mille
Birkebæk
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Referent Jonas Skjødt/Persheng Jamour

Ordstyrer Niels

Indbudte

Dagsorden
1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2

3. Kl. 17.20 Fællessang 2

4. Kl. 17:20 Meddelelser 2

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet 2

6. Kl. 18:10 Princip for lejrskole 3

7. Kl. 18:30 Arbejdsdag 3

8. Kl. 18:45 Antimobbestrategi 4

9. Kl. 19:15 Styrelsesvedtægt i høring 4

10. Kl. 19:45 Indkomne forslag 4

11. Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 5

12. Næste møde efter sommerferien 5

13. Evt. 5
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1. Kl. 17:15 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af
mødeleder og ordstyrer

Referat:

2. Kl. 17.20 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner

3. Kl. 17.20 Fællessang

Ferie, Ferie, Ferie
Tekst & Musik Ole Mortensen, Victor Skaarup

4. Kl. 17:20 Meddelelser

Elevråd

Medarbejderrepræsentanter

Ledelse

Bestyrelsesformand

Skoleråd

Sammen om Skolen

Andet

5. Kl. 18:00 Rettighedsrådet

Ansvarlig: Mathias og Mille

Baggrund:

Da KGS er en rettighedsskole ønsker vi at været tæt på arbejdet i rettighedsrådet.

Formål:
Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet.
Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her.
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Bilag:

Referat:

6. Kl. 18:10 Princip for lejrskole

Ansvarlig: Marie og Camilla

Baggrund:

På baggrund af en tidligere henvendelse fra lærere i udskoling om justering af “princip for lejrskole” har bestyrelsen
fået en mundtlig præsentation af lærernes forslag på skolebestyrelsesmødet i maj måned. Efter præsentationen blev
der nedsat en arbejdsgruppe til at komme med forslag til hvordan bestyrelsen kan lande et princip der både tilgodeser
lærernes ønske og samtidig tager højde for bestyrelsens ønske om fokus på fællesskabet og samarbejdet på tværs af
årgange. Arbejdsgruppen har afholdt et møde med flere udskolingslærere for at sikre en fælles forståelse af og enighed
om opdatering af princippet.

Formål:
Skolebestyrelsen

- godkender arbejdsgruppens forslag til princip for lejrskole
- drøfter, hvordan der skal kommunikeres om opdateringen af princippet.

Bilag: Princip lejrskoler - fremtidig.docx

Referat:

7. Kl. 18:30 Arbejdsdag

Ansvarlig: Marie og Camilla

Baggrund:

Bestyrelsen ønsker med opbakning fra ledelsen at afholde en arbejdsdag i næste skoleår. På baggrund af anbefalinger
fra forældre til evalueringen af sidste arbejdsdag, afholder vi først arbejdsdagen efter der har været afholdt
forældremøder i klasserne, så alle har fået valgt kontaktforældre, og forældremødet kan give anledning til at få lavet
aftaler om arbejdsdagen. Arbejdsdagen afholdes umiddelbart før efterårsferien.

Formål:
På mødet forventes det at der

- tages stilling til dato for arbejdsdagen (forslag: fredag d. 27/9 kl. 16-20 eller lørdag d. 28/9 kl. 10-14)
- nedsætte en arbejdsgruppe, der i samarbejde med ledelsen kan planlægge kommunikation om og

koordinering af arbejdsdagen, herunder hvad der skal laves og hvordan.

Bilag:

Referat:
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https://docs.google.com/document/d/199MJ6fYM5HcxrLKVbbSll_OGQOvP1lQ3/edit?usp=drive_link&ouid=100587406169639633172&rtpof=true&sd=true


8. Kl. 18:45 Antimobbestrategi

Ansvarlig: Jonas

Baggrund:

I forbindelse med bestyrelsens fokus på trivsel, har bestyrelsen givet skolen opgaven med at få opdateret skolens
antimobbestrategi.

Formål:
På mødet forventes det at

- bestyrelsen præsenteres for skolens forslag til antimobbestrategi

Referat:

9. Kl. 19:15 Styrelsesvedtægt i høring

Ansvarlig: Marie og Camilla

Baggrund:

Kommunalbestyrelsen har med budgetaftalen for 2022 ønsket at gennemføre en frisættelse af skolerne, så
beslutningerne tages så tæt på skolens hverdag som muligt, for at skabe et optimalt match mellem den bedste
undervisning og de organisatoriske og faglige rammer herfor. Sammen om Skolen har efterfølgende drøftet frisættelse
af folkeskolerne og har besluttet at indstille til kommunalbestyrelsen, at styrelsesvedtægten revideres på en række
områder, med henblik på at skabe større decentralt råderum. Disse ændringer er efterfølgende blevet drøftet og
anbefalet i Skolerådet den 14. marts 2024.

Forslaget til ændringer i styrelsesvedtægten indeholder de anbefalede ændringer fra Sammen om Skolens
repræsentantskab, samt Skolerådet. Derudover er styrelsesvedtægten konsekvensændret i forhold til ny lovgivning, og
der er foretages sproglige revideringer, hvor dette måtte være relevant.

Formål:
- at nedsætte en gruppe der læser forslaget grundigt igennem og vender retur med forslag til evt. høringssvar

til august mødet

Bilag:

Høringsbrev (2).pdf

Forslag til ændringer i styrelsesvedtægt for Herlev Kommunes skoler.pdf

Referat:

10.Kl. 19:45 Indkomne forslag

Ansvarlig:

Følgende forslag er modtaget:
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https://drive.google.com/file/d/1VsU2D25YD7oUp9JlssDN7YylN3GOrhnU/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1nphc6ETEz13zfJrLcSbfLiPCs6zG5APx/view?usp=drive_link


Formål:

Skolebestyrelsen drøfter forslagene, herunder om og hvordan der arbejdes videre med dem.

Referat:

11.Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen

12.Næste møde efter sommerferien

13.Evt.
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